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ÅRSMELDING 2005 
NAMDALSEID FJELLSTYRE 

 
Fjellstyrets faste medlemmer har i år 2005 vært: 
 
Trond Fossli    leder 
Kari Bangstad Anzjøn   nestleder 
Ida Alte     styremedlem 
Steinar Derås    styremedlem 
Terje Haugen    styremedlem 
 
Trond Fossli er også leder i Nord-Trøndelag Fjellstyresamband samt 
styremedlem i Norges Fjellstyresamband. Han sitter også i styret i ROU 
(regionalt oppsynsutvalg.) 
 
 
 

TJENESTEMENN 
 

Harald Røthe   daglig leder/fjelloppsynsmann 
 

Tone Helbostad Haugen renholder Langvassheimen  
             Deler 50/50 
Elisabeth Moen   renholder Langvassheimen  
 

Oddgeir Derås   hjelpesmann div. oppdrag  
Jan Erik Heggdal   hjelpesmann div. oppdrag 
 

Både Oddgeir og Jan Erik er ansatt i Namdalseid kommune. De utfører enkle 
oppdrag for fjellstyret etter avtale med kommunen. 
  
I tillegg er det innleid hjelp til diverse arbeid som: 

• Deltidsoppsyn 
• Vedlikehold av hytter 
• Brøyting av Furudalsveien og parkeringsplass ved Øyungen 

 
Harald Røthe er valgt medlem i styret i Nord-Trøndelag Fjellstyresamband. 
(Fjelloppsynsmennenes representant). 
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REGNSKAP 
 

Namdalseid regnskapskontor A/S, 7750 Namdalseid. 
 

REVISJON 
 

Noraudit Romuld revisjon A/S, Nansensgt. 3. P.b.3, 7801 Namsos. 
 

FJELLSTYREMØTER 
 

Det er I løpet av året avholdt 7 ordinære fjellstyremøter og behandlet 26 saker. 
 

ANDRE MØTER OG BEFARINGER 
 

Fjellstyret, eller enkeltmedlemmer og/eller fast daglig leder har deltatt i en 
rekke møter, kurs og befaringer. 
 
Her nevnes: 

 
• Friluftsforum i Nord-Trøndelag (FÅ). 
• Befaring med Furudal beitelag, sausankelaget Furudal. 
• Fjellstyret befaring på Langvassheimen, arealbruk. 
• Møter med samarbeidspartnerne vedrørende Friluftslivets år. 
• Befaring i forbindelse med Friluftslivets år. 
• Div. møter med lokale lensmannskontor vedr. oppsynstjenesten. 
• Regionalt oppsynsutvalg – kurs. 
• Styres møter i Nord-Trøndelag fjellstyresamband. 
• Styres møter i Norges Fjellstyresamband. 
• Nord-Trøndelag fjellstyresamband – temamøte. 
• HINT – kurs i rypetaksering. 
• Møte angående rypetaksering i samarbeid med HINT og Fosen 

reinbeitedistrikt. 
• Diverse møter med Statskog. 
• Befaring veiene i Almenningen. 

 
I tillegg har leder i fjellstyret deltatt i en rekke møter i forbindelse med at han er 
leder i Nord-Trøndelag Fjellstyresamband og styremedlem i Norges 
Fjellstyresamband. 
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TILTAK I STATSALMENNINGEN OG I KOMMUNEN 
 

Dette omhandler saker som fjellstyret har hatt til behandling: 
 

• Namdalseid fjellstyre – tiltak vedrørende Friluftslivets år. 
• Furudal beitelag – søknad om midler til nye ferister. 
• Fylkesmannen i N-T – søknad om midler til elgundersøkelsene i N-T. 
• Namdalseid fjellstyre – avtale om snørydding i almenningen. 
• Furudal sankelag – søknad om oppsetting av samlekru for sau. 

 

 
 BRUK AV STATSALLMENNINGEN 

 

BEITEDYR 
 

     
1998 

      
1999 

     
2000 

       
2001 

       
2002 

    
 2003 

  
 2004 

 
2005 

540 
kviger 

590 
kviger 

518 
kviger 

430 
kviger 

333 
kviger 

296 
kviger 

256 
kviger 

270 
kviger 

3 840 
sau 

3750 
sau 

Mangler Mangler 2 228  
sau 

3521 
sau 

4195 
sau 

4648 
sau 

 
Som det går frem av tallene går antall kviger på beite ned. Siden 1999 har antall 
kviger gått ned med 270 (45,76 %). Det er vanskelig å peke ut direkte årsaker til 
dette. Det vi kan si med sikkerhet er at primærnæringene sliter en del i dag i 
forhold til tidligere. Flere og flere bruk blir lagt ned og det gjelder også 
Namdalseid. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Antall sau på beite har økt betydelig siste året. 
Siden 2002 har antallet sau økt med 2420 (52,06 
%). Enkelte bruk har økt sauantallet betydelig mens 
noen har økt bare litt.  
 
Tap av sau på beite:        Tap av kviger på beite: 
     9,6 % totalt            0 kviger 
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De beiteberettigede synes muligens de bruker for mye tid om høsten til 
heimtaking og velger kanskje å ha kvigene på beite hjemme.  
Både sau og kviglagene har gode tekniske anlegg i allmenningen for heimtaking 
etc.. Disse er blitt godt vedlikeholdt av de respektive lag i 2005. Furudal 
beitelag har lagt ned nye ferister både i Håndbåggåbukta og Ratbukta. Total 
kostnad på feristene kr. 47 955,-. Finansiering gjennom tilskudd fra Statens 
landbruksforvaltning, Namdalseid fjellstyre og eget arbeid. 

 
ELGJAKT 

 

Elgstammen i statsallmenningene er meget stabil. I våre områder har vi hatt en 
meget bra og fin avskyting de siste åra. 
Total avskyting: 97,29 %. 

 
% - FORDELING KJØNN OG ALDER PÅ SKUTTE DYR 

Kjønn % fordeling Antall Kg Gj.snitt vekt 
Kalv , hann 22,22 % 8          342   42,8 kg 
Kalv, hunn 25,00 % 9 341   37,9 kg 
1 ½ okse  8,83  % 3 369 123,0 kg 
1 ½ ku  2,78  % 1 101 101,0 kg 
Eldre okse 22,22 % 8 1271 158,9 kg 
Eldre ku  8,33 % 3 442 143,0 kg 

 
Statistikken ovenfor omfatter følgende vald: 
Sør Furudal, Heggdalslia, Finnvoll, Fagerdal Sør, Fagerdal Nord, Storlia, 
Rislia og Oksvoll. 
Samtlige jaktlag i våre områder var tilfredse og fornøyde både med elgtetthet og 
avskyting. 
 

I 2006 skal ingen vald lyses ut. 
 

Fjellstyret har administrert elgjakta i 2 år nå og det fungerer på en utmerket 
måte. Grundig forarbeid av Norges Fjellstyresamband og arbeidsgruppen som 
ble nedsatt den gangen, har gjort sitt til at elgjaktadministrasjonen fungerer så 
å si knirkefritt. All utlysning av elgjakta foregår gjennom INATUR, likedan 
trekking.  Fjellstyrene har et administrasjonsprogram på internett gjennom 
INATUR som letter arbeidet for hvert enkelt fjellstyre betydelig. 
  

I 2005 har vi også mottatt bare positive signaler fra våre kunder med hensyn til 
fjellstyrets rolle og funksjoner vedrørende elgjaktadminsitrasjonen. 
 

I 2005 vedtok Namdalseid fjellstyre at de skulle være med å ”elgprosjektet i 
Nord-Trøndelag”.  Radio/GPS – merking av elg vil starte i februar 2006. 
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RÅDYRJAKT 
 

I 2005 ble det tildelt 6 rådyr i allmenningen.  
Det ble ikke felt rådyr i almenningen i 2005. 
Det er observert opp til flere rådyr i  almenningen og dette er meget positive 
trekk for en eventuell tildeling i 2006. Fjellstyret har ikke markedsført denne 
jaktformen nevneverdig. Med den økende stammen er det vel riktig at vi 
begynner å ta ut enkelte dyr. 
I kommunen ble det felt 84 dyr i 2005. 

 

SMÅVILTJAKTA 
 

Småviltjakt, jaktpress og bestand av ryper er temaer som interesserer jegerne. 
Derfor er det mange og til dels ulike meninger/oppfatninger vedrørende 
forvaltningen av skogsfugl- og rypejakta. Fjellstyret er satt til å administrere og 
forvalte denne ressursen på en forsvarlig måte. Derfor er det både viktig og 
interessant å få inn meninger og innspill angående denne ressursen.  
 

I 2005 arrangerte HINT kurs i rypetaksering og der deltok fjellstyret. Fjellstyret 
fikk 1 prioritet vedrørende en taksering i august 2005. HINT og frivillige med 
hunder fra Namdalseid var villige til å være med på takseringa. Det ble planlagt 
å gå linjer i området fra Jektheia til Jøssundvarden og Finnfjellet.  
 

På grunn av stor dødelighet blant reinskalver på Fosen ble denne takseringa 
stoppet. I den forbindelse innkalte fjellstyret HINT og de som var involvert i 
takseringa til et møte hvor det ble orientert om dødeligheten blant reinskalvene. 
Reindriftsnæringa og fylkesveterinæren ga en grundig orientering om de 
problemene som hadde oppstått. 
 

Fjellstyret håper vi kommer i gang med denne takseringa i august 2006.  
 

Også i 2005 var bestanden meget ustabil. I enkelte områder var det middels med 
fugl og i andre områder så å si svart. Positive tilbakemeldinger fra følgende 
områder: 

• Sandvasslia 
• Bjørfarvatnet 
• Bjørkvassheia 

 

Mindre bra i følgende områder: 
• Finnvollheia 
• Storsnøheia 
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Dårlig: 
• Øyenskavelen 

 

Bestanden av skogsfugl synes å være 
forholdsvis god og stabil både på 
Vesterfjellet og Østerfjellet. 
 

Fjellstyret opprettholdt også i 2005 flg. 
tiltak: 

• Vinterfredning fra 23/12 
• Bag limit 3 fugl pr. dag 
• Kortbegrensning fra 15.09 – 25.09 
• Soneinndeling de 10 første dagene 
• Oppfordring til å ta ut predatorer 
• Skuddpremier (samarbeid med Namdalseid jeger og fisk og Namdalseid 

kommune) 
 

Skogsfuglebestanden synes å være stabil. 
 

Vi får håpe at bestanden vil ta seg ytterligere opp i 2006.   
Som tidligere nevnt begrenset vi kortsalget de 10 første dagene og likevel fikk vi 
en liten økning i inntekta. ( 2004 kr. 108 507,- og i 2005 kr. 109 241,-). 
 

Harebestanden synes å være stabil og god. Vi har i en årrekke hatt mer eller 
mindre faste harejegere fra 2. oktober. Disse jegerne var meget fornøyd med 
årets resultat. 
 

Fjellstyret har de siste åra lagt seg på en forvaltning som fungerer godt. De 
jaktregler og restriksjoner fjellstyret har innført er blitt godt mottatt av 
jegerstanden.  
 
Småviltforvaltningen vil i fremtiden bli en stor utfordring. Med en økende 
jegerstand og bestander som svinger mye så sier det seg selv at dette vil være en 
utfordring for fjellstyrene. Det beste hadde vært å ha en oversikt over 
bestandsstørrelsen tidlig om våren/forsommeren og ut i fra dette bestemt 
kortsalget. Dette er imidlertid umulig, for selv om kyllingproduksjon synes å 
være god så ser det ut til at forholdene kan være helt annerledes når jakta 
starter. 
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FISKE 
 

  
 

 
Fjellstyret har de siste åra mottatt positive tilbakemeldinger på fiske i 
allmenningen. Dette gjelder både kvalitet, kvantitet, informasjon og 
tilrettelegging.  
 

Antall fiskere har tatt seg litt opp det siste året, dette skyldes at fiske og fisken 
har blitt bedre. Kvaliteten på fisken har blitt betydelig bedre i enkelte vatn. 
Dette skyldes i hovedsak at det fiskes mer i enkelte vann. Fjellstyrets 
markedsføring av fiske bærer frukter i dag med økt aktivitet på fiskesida 
(markedsføring hos barn og unge viktig). 
 

Inntekta er forholdsvis stabil. ( 2004 kr. 61 835,- og i 2005 kr. 63 790,- ).  
Utfordringen fremover vil være å opprettholde dagens fiske i Finnvollvatnet og 
Furudalsvatnet å prøve å intensivere fiske i vatn som ikke blir utnyttet i dag. 
(Dette er vatn som er overbefolket). 
Større tilgang for utenbygdsboende fiskere - og da garnfiske?  
 

Vesterfjellet hytteeierforening er en viktig samarbeidspartner vedrørende 
kultiveringsarbeidet med Store Øyungen. 
 

Høsten 2005 prøvde vi også utfiskingshelger i Øyungen, men både været og 
mannskap sviktet, så vi får håpe på bedre vær og større tilgang på mannskap i 
2006. Det vil være meget viktig at vi opprettholder det samarbeidet vi har 
opparbeidet med Vesterfjellet hytteeierforening på kultiveringssiden. 
 

I åra fremover bør vi også se på andre vatn som har behov for kultivering, både 
når det gjelder utfisking og muligens utsetting av fisk. 
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HYTTER/BÅTER/KANOER 
 

Fjellstyret har pr. i dag 11 utleiehytter som leies ut på døgnbasis. Utleia er 
forholdsvis stabil (inntekt 2004 kr. 153 380,- og i 2005 kr. 158 670,-).  
Leietagerne er stort sett folk i fra nabokommunene med visse unntak i 
sommerferien. Det er en god del leietagere fra kystrelaterte kommuner, så som 
Flatanger, Osen og Roan. Ellers er det mange gjengangere og det skulle nok 
tilsi at de er fornøyd med våre tilbud. (Kommer igjen år etter år). 
 

Vår samarbeidspartner på utleie og salgssida er Sentrum Auto A/S.  Vi nyter 
fortsatt godt av den markedsføringa vi har utøvd de siste åra i form av brosjyrer 
og presentasjonen på Internett. 
 

I 2005 er det ikke foretatt større nyinvesteringer eller større 
vedlikeholdsarbeider på hyttene. Det er kun utført nødvendig vedlikehold. 

 
Ellers er det foretatt suppleringer av 
vaskemidler, kopptuer, propan, sanitærbark 
etc. etter hvert som behovet har meldt seg. 
 

I statsallmenningen har vi et forholdsvis godt 
utbygd båtnett. (18 utleiebåter). 
 

 
 

 

I tillegg er fjellstyret behjelpelig med å flytte evt. 
båter hvis det er ønskelig fra våre kunder. Dette i 
tilfeller det er spesielt interesserte i forbindelse 
med kultiveringsarbeid (Eks. utfisking i Store 
Øyungen). Leia er forholdsvis stabil og vi har den 
største utleiefrekvensen i Finnvollvatnet og 
Furudalsvatnet. 
 

Kanoutleia er meget stabil. Kanoene 3 stk. er plassert ved Langvassheimen, 
dette på grunn av at de blir mest brukt i forbindelse med utleie av ”heimen”. 
Enkelte ganger blir de flyttet til andre vatn hvis det er ønskelig fra leietagerne. 
Dette skjer i forbindelse med kanoutflukter fra Finnvollvatnet opp til Selja for 
det meste. 
På båtene er det kun foretatt vanlig vedlikehold og diverse reparasjoner av 
tofter, hull i skroget og tollepinner. (Kan til tider være en hard bruk av båtene). 
Enkelte mangler muligens respekt for andres eiendeler. 
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VEIER/VEDLIKEHOLD/BRØYTING 
 

I 2005 er veiene påkostet kr. 100 436,-. I tillegg er det diverse utgifter til 
administrasjon, reparasjoner bomkasser etc.. Det er i hovedsak Furudalsveien 
og Risliveien som er påkostet. Oddbjørn Aune og Nils Kaldal har stått for 
vedlikeholdet. 
 

Inntekta på Furudalsveien og Risliveien i 2005 ble på kr. 87 139,-. Dette er 
nettoinntekta, provisjon til Sentrum Auto A/S er trukket fra. 
  
Salget av veikort fungerer meget bra ved Sentrum Auto A/S og dette er noe vi må 
videreføre/videreutvikle. 
 

Følgende områder blir brøytet og strødd: 
• Til Langvassheimen 
• Parkeringsplass ved Store Øyungen 

 

Kåre Sverkmo har også hatt brøytinga i 2005 på nevnte veier/plasser. 
 

De siste årene er det brukt betydelige summer på vedlikehold og nyanlegg på 
veiene i allmenningen. Dette er blitt meget godt mottatt av brukerne. Rydding 
langs veiene er også i 2005 utført av vedahoggere. Denne ordningen fungerer 
meget godt. 
 

I 2005 ble det opprettet 2 parkeringsplasser for biler og campingvogner, en ved 
Holmvikbekken og en i Ratbukta.  På disse plassene vil det i 2006 bli satt opp 
WC.  Plassen i Ratbukta ble mye brukt i 2005. 
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FRILUFTSLIVETS ÅR 2005 
  

 

 

 

 

 

 

 

 
Fjellstyret tok initiativ til å markere friluftslivets år 2005.  I den forbindelse tok 
vi kontakt med ulike organisasjoner og foreninger i kommunen som er aktive 
m.h.t. ulike aktiviteter i utmarka.  I løpet av våren hadde vi regelmessige møter 
og en befaring angående avvikling av denne dagen. 
 

Namdalseid skole var en meget viktig samarbeidspartner og vi bestemte at vi 
skulle markere denne dagen lørdag 3. september med en obligatorisk skoledag.  
Likedan var det bred enighet om at vi skulle ha et bredt tilbud om aktiviteter. 
 

Her nevnes bl.a.: 
 

• Lassokasting 
 

• Natursti 
 

• Padling 
 

• Terrengsykling 
 

• Matlaging 

 
• Rappellering 

 

• Fisking 
 

• Ridning 
 

• Tauaktiviteter 
 

• Skyting 
 

• Bærplukking 
 

Til sammen hadde vi 25 ulike aktiviteter.   
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Denne dagen klarte vi å samle ca. 500 personer med 
stort og smått.  Både skolen, fjellstyret og resten av 
arrangørstaben var meget godt fornøyd med 
markeringen av denne dagen. 
 
Fjellstyret vil rekke en STOR takk til våre 
samarbeidspartnere for en vellykket markering av 
Friluftslivets år 2005.  
 

 

 
 

 

TILSKUDD/GAVER ETC. 
 

Fjellstyret har gitt tilskudd til ulike lag, foreninger, organisasjoner etc.. 
Tilskudd blir kun gitt til de som har tilhørighet i bygda. 
 

I 2005 er det gitt tilskudd og gaver til: 
• Furudal beitelag 
• Risli og Sandvassli beitelag 
• Heitømte beitelag 
• Mindre beløp til lag og organisasjoner (annonser) 
• Gavekort hytteleie til lag og foreninger (premier), meget populært 
• Sponsing av bussleie for pensjonister 

 

I tillegg har fjellstyret vært behjelpelig vedrørende diverse arrangementer som 
har vært i og utenfor statsallmenningen. 
 

Skolene i Namdalseid og barnehagen 
har vederlagsfri leie av 
Langvassheimen (8 døgn i året). Dette i 
henhold til vedtak i fjellstyret. Skolene 
og barnehagen gis vederlagsfri leie 
p.g.a at vi finner det samfunnsmessig 
nødvendig at barn og unge skal lære 
seg å bruke fjellet på et tidlig tidspunkt. 
I fjellstyresammenheng er det en 
prioritert oppgave å stimulere og 
tilrettelegge for denne grupperingen slik at de får interesse av å bruke utmarka 
på en positiv og tilfredsstillende måte. Derfor har fjellstyret stilt både materiell, 
faglig bistand etc. når skoler har tatt kontakt.  
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Fjelloppsynet, politi og reindrifta er ofte tilstede når det arrangeres leirskole 
etc. i fjellet.  De har til oppgave å informere og fortelle om våre roller i 
utmarkssammenheng. 
 

 

 

PENSJONISTTUR 
 

I 2005 tok dagsenteret ved 
Namdalseid kommune kontakt 
med fjellstyret om å arrangere 
tur til Langvassheimen for 
pensjonister og brukere av 
dagsenteret. I den forbindelse 
stilte fjellstyret opp med 
vederlagsfri leie av 
Langvassheimen samt servering 
av rømmegraut. 
 

 

 
Det ble arrangert diverse aktiviteter denne 
dagen, så som skotthyllkasting og natursti.  
 
 I løpet av 2006 vil det bli arrangert en 
tilsvarende tur for denne gruppen.   
 
Fjellstyret mottok bare rosende omtale fra 
medarrangørene angående opplegget for 
denne dagen.
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KONTOR/ADM./VEILEDNING 
 
Kontorarbeidet er fortsatt en viktig del av fjellstyrearbeidet. Dette skyldes at vi i 
større grad blir lovpålagt flere oppgaver fra sentrale hold. 
Veiledningsoppgavene har økt i samsvar med den økningen vi har i bruk av 
allmenningen. Dette er en positiv trend som vi må ta vare på i framtida. 
 

Datalderen har for lengst også kommet til fjellstyrenes kontorer og det ser ut til 
at det har blitt et u`unværlig redskap. Mye av postgangen går i dag pr. e-mail.  
 
 

MARKEDSFØRING 
 

 
 
 

Fjellstyret prioriterer fortsatt markedsføring av sine produkter og arbeidsopp- 
gaver.  Dette er en stor utfordring for fjellstyret.  Hele tiden må fjellstyret sette 
seg inn i nye produkter og markedsføringsmetoder. 
Det er også i 2005 forsøkt å markedsføre fjellstyret og fjellstyresystemet med de 
ressursene de disponerer på en positiv og konstruktiv måte.  Hjemmesida til 
fjellstyret har 5-årsjubileum i 2006 og denne fungerer bra.  Her er det 
nødvendig med fornyinger og tilpassinger hele tiden (har vært en utfordring).  
Vi mottar daglige henvendelser pr. e-post hvor folk har vært inn på vår 
hjemmeside.  Henvendelsene omfater i stor grad jakt og hytteleie. 
Fjellstyret er tilknyttet INATUR når det gjelder salg av jakt- og fiskekort.  De 
markedsfører våre produkter samtidig som de har salg av nevnte produkter.  Vi 
har vært tilknyttet INATUR på salgssiden siden 2003 og salget har økt jevnt. 
 
Størsteparten av hytteleie, jakt- og fiskekortsalg besørges av Sentrum Auto AS. 
 

Fjellstyret har også brosjyrer og jaktkart i papirform og disse er fortsatt like 
viktige som før, selv om mye av markedsføringen er elektronisk. 
 

Fornying og redigering av hjemmesida foretas av Arne Fossvik jevnlig. 



 

15 

 
 
 
 

 

Fjellstyret og fjelloppsynet stiller også opp på forskjellige arrangement for å 
synliggjøre sine tilbud i statsallmenningen.  Det er viktig å møte brukere face to 
face. 
 

 
 

OPPSYNSTJENESTEN 
 

 
 
 

Fjellstyret har også i 2005 satset forholdsvis mye på å opparbeide seg et 
profesjonelt oppsyn. Fjelloppsynet har deltatt på diverse kurs etc. de siste åra og 
det har hatt stor betydning for oppsynet. Vi har fortsatt et godt samarbeide med 
det lokale lensmannskontoret som igjen er med på å styrke oppsynet. Det har 
vist seg at det er viktig at vi har kompetanse på hvert vårt område som politidel 
og den grønne delen. 
 

Oppsynets samarbeid med lensmann/politi er videreført og styrket, dette i form 
av møter, felles kurs, felles kontroller/patruljer på snøscooter samt kontroll av 
jegere og fiskere. Fjelloppsynet har god støtte i det lokale lensmannskontor i en 
del saker, og samtidig er de en samarbeidspartner i andre saker.  
 

Fjelloppsynet har i 2005 anmeldt 1 person for ulovlig fiske.  Lovovertredelser 
for øvrig har ikke vært av en slik art at de er politianmeldt.  Det er gitt noen 
muntlige advarsler (OPS). 
 

Fjellstyret inngikk i 2003 en samarbeidsavtale med Osen fjellstyre vedrørende 
oppsyn.  Denne avtalen omfatter oppsyn i elgjakta, småviltjakt og fiske.  Avtalen 
videreføres i 2006.  I Bjørnør har vi ikke hatt anmeldelser.  Ulovlig naust-
bygging er rapportert til politiet i Bjørnør. 
 

Samtlige innbrudd i bompengekasser og garasjer er blitt anmeldt. 
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LANGVASSHEIMEN 
 

 
 

Fjellstyret har eid og drevet Langvassheimen i 9 år.  
 

Fjellstyret har fortløpende evaluering av drifta av langvassheimen.  Fjellstyret 
er til enhver tid opptatt av drift og driftsform.  Dette for at vi til enhver til skal 
kunne tilfredsstille brukerne/brukergruppen av ”heimen” på en tilfredsstillende 
måte. 
 

Langvassheimen som den fremstår i dag: 
Utleia for år 2005 har gått litt ned. Dette skyldes at vi mottok en god del 
avbestillinger fra en og samme leietager på et sent tidspunkt. Vi hadde ikke 
muligheten til å få tak i nye leietagere. Helgene er veldig populære, også i 2005 
var det vanskelig og oppdrive ledige helger. En må være ute i meget god tid for 
å leie helger.  Utfordring i framtida – økt utleie på ukedager? 
 

Inntekta 2004 kr. 281 236,- og i 2005 kr. 277 430,- 
 

Det vil være viktig at vi til enhver tid holder oss oppdatert på markedet og deres 
behov. Likedan at vi greier å holde anlegget i den stand slik at leietagerne kan 
markedsføre produktet videre til andre. Den beste markedsføringen er brukerne 
(positiv omtale). 
I 2005 gikk fjellstyret gjennom utearealet og i løpet av 2006 vil det foreligge en 
plan for nevnte areal. 
 

Her nevnes: 
• Lundstua 

- Riving. Utarbeidet kalkyle i 2005 om flytting av hytte fra bygda til 
Langvassheimen er utsatt inntil videre p.g.a kostnaden på flyttinga 
og pris på hytta. 

• Myra ved ”heimen” 
• Småhyttene 
• Skiløype, aktivitetsbakke ski 

 

I 2005 er det kun foretatt nødvendig vedlikehold og supplementer av utstyr ved 
Langvassheimen. 
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SLUTTORD 
 

Driftsåret 2005 har også vært et begivenhetsrikt år for fjellstyret. Den daglige drifta har vært 
brukbar for fjellstyret. Fjellstyrets utfordringer er blitt taklet på en måte som både fjellstyret 
og de berørte parter har vært tjent med. 
 
Fjellstyrets utfordringer er store, og større vil de nok bli. Disse utfordringene gjør fjellstyre-
arbeidet både utfordrende og interessant i åra fremover. 
 
Statens Naturoppsyn (SNO) er kommet for å bli, og de er allerede godt etablert i områdene 
Indre Namdal og kystsonene i Trøndelag. Fjellstyresystemet har i flere år vært spent på denne 
utviklingen. Utfordringen for fjellstyresystemet vil være å markere og markedsføre vårt 
oppsynskorps. I de siste årene har Norges Fjellstyresamband ivaretatt denne oppgaven på en 
utmerket måte. Utfordringen for fjellstyret vil være å finne samarbeidsformer for fjellstyret 
med SNO som vi er tjent med. Det vil nok være svært viktig at vi er positive til SNO når de 
ønsker å kjøpe tjenester av oss. De har etter beste evne profilert fjellstyresystemet utad i form 
av uniformering av oppsynsmennene i Norge samt profilering av fjellstyresystemet med egen 
logo for fjellstyrene. 
Økt informasjon fra fjellstyrene/fjellstyresammenslutningene er viktig for å øke forståelsen for 
fjellstyrearbeidet blant allmennheten. 
 
I henhold til Fjellova er fjellstyrene satt til å forvalte allmenningene på en forsvarlig og 
fruktbar måte slik at alle kan nyte godt av dens herligheter den har å by på. Ett av målene er 
at disse områdene skal gi en viss avkastning både for næringsutøverne i området og likedan 
til de som bruker områdene i rekreasjonssammenheng. Det er viktig at fjellestyret koordinerer 
bruken av allmenningen slik at den blir brukt på en tilfredsstillende måte og ikke forbrukt i 
framtida. 
 
Fjellstyrene og fjellstyresystemet vil fremover møte nye utfordringer, det er mange instanser 
som ønsker å delta i utformingen av fremtidens statsallmenning. Fjellstyrene og Norges 
Fjellstyresamband er i dag meget aktive og er innstilt på å løse utfordringer som måtte dukke 
opp på en best mulig måte for brukerne av områdene, noe fjellstyrets store satsning på 
etterutdanning av fjelloppsynet også viser. 
 
Regnskapet for 2005 viser et overskudd på kr. 180 101,-.  
 
Fjellstyret vil til slutt rette en stor takk til alle våre samarbeidspartnere i og utenfor 
Namdalseid kommune. Likedan en takk til fiskere, jegere, turgåere og andre brukere av 
statsallmenningene i Namdalseid. 
 
 
 
                                  

Namdalseid, mars 2006      
 
 
 
Trond Fossli       Harald Røthe 
Leder        Dagl.leder/fjelloppsynsmann   

 


